

## السيرة الذاتية \ Curriculum Vitae

Personal Data	البيانات الشخصية
<p>Name: Shaima Mahdi Saalh  Nationality: Iraqi  Date of Birth: 1972  Mobile 077016124148  E-Mail  <a href="mailto:shaimaa.mehdi@coeduw.uobaghdad.edu.iq">shaimaa.mehdi@coeduw.uobaghdad.edu.iq</a>  <a href="mailto:alhshaima@gmail.com">alhshaima@gmail.com</a>  <a href="mailto:shaima_mahdi@yahoo.com">shaima_mahdi@yahoo.com</a></p>	<p>الاسم : شيماء مهدي صالح  الجنسية : عراقية  تاريخ الميلاد : 1972  جوال : 077016124148</p> 
Academic Qualifications	المؤهلات الأكاديمية
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bachelor of English Language 1994</li> <li>2. MA Methods of Teaching English as English Language 2003</li> <li>3. Ph.D. Methods of Teaching English as English Language 2014</li> <li>4. Scientific Rank: Professor</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. بكوريوس لغة انكليزية 1994</li> <li>2. ماجستير طرائق تدريس اللغة الانكليزية 2003</li> <li>3. دكتوراة طرائق تدريس اللغة الانكليزية 2014</li> <li>4. القب العلمي: أستاذ</li> </ol>
Experiences and Teaching Years	الخبرات وسنوات التدريس
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Teacher at the ministry of education 1995-2006</li> <li>2. Assistant Professor at College of Education for Women \ University of Baghdad \ Department of English Language.</li> <li>3. Teaching the English language to the Department of Educational and Psychological Sciences.</li> <li>4. Training the student-teachers in the Department of English Language.</li> <li>5. Teaching the Testing to the Department of English Language.</li> <li>6. Teaching the postgraduate students to the Department of Educational and Psychological Sciences and Kindergarten department.</li> <li>7. Teaching the conversation and listening to the Department of English Language.</li> <li>8. Teaching higher studies in the Department of English Language ELT (CALL-Educational Linguistics)</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. مدرسة في وزارة التربية 1995-2006.</li> <li>2. عضو هيئة تدريسية في كلية التربية للبنات قسم اللغة الإنكليزية.</li> <li>3. تدريس اللغة الإنكليزية في قسم علم النفس</li> <li>4. تدريب المطبقات في المرحلة الرابعة لقسم اللغة الإنكليزية</li> <li>5. تدريس مادة الاختبارات في قسم اللغة الإنكليزية</li> <li>6. تدريس طلبة دراسات عليا \نصوص نفسية في اللغة الإنكليزية \قسم علم النفس وقسم رياض الأطفال</li> <li>7. تدريس مادة المحادثة والأصغاء في قسم اللغة الإنكليزية</li> <li>8. تدريس دراسات عليا في قسم اللغة الإنكليزية (ELT) تعليم اللغة بمساعدة الحاسوب- علم اللغة التربوي</li> </ol>
Researches, Participations and Gratitude books	البحوث و المشاركات و كتب الشكر
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 17 Researches</li> <li>2. 35 gratitude books</li> <li>3. Participating in different conferences and symposiums</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. (17) بحوث منشورة</li> <li>2. 35 كتب شكر</li> <li>3. المشاركة بعدة مؤتمرات وندوات</li> </ol>